
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
UNGDOMSRÅDET 

 
 

Møtedato: 08.12.2020 
Møtestad: Dale 
Møtetid: 16:30 - 19:00 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Ina Pettersen  Medlem 

May Kristin Løtvedt Larsen  Medlem 

Emma Bolstad Farestveit  Medlem 

Nathalie Angelica Mo Lilletvedt  Medlem 

Vegard Gullbrå Tollefsen  Medlem 

Regine Kydland  Medlem 

Ingeborg Straume Audestad  Medlem 

  
 
 
 
 
Andre møtande: 
Trond Olav Magnussen  
 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
16/2020 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

17/2020 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 

18/2020 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

19/2020 FRAMLEGG TIL BUDSJETT 2021 - UTTALE 
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16/2020: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Ungdomsrådet  08.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
UNG - sak 16/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
17/2020: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert teke til orientering. 
 
Ungdomsrådet  08.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
UNG - sak 17/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Barne- og ungdomsarbeidar tek innspela med seg i vidare arbeide. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
18/2020: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Ungdomsrådet  08.12.2020 
 
Behandling: 
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UNG - sak 18/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
19/2020: FRAMLEGG TIL BUDSJETT 2021 - UTTALE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Utvalet tek saka til orientering og gjev følgjande innspel: 
 
Administrasjonsutvalet  01.12.2020 
 
Behandling: 
Lillian Seim, Fagforbundet la fram følgjande innspel: 
 
Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert så 
tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
omorganisering. 
 
 
Erlend Hesjedal-Johannessen, H, la fram følgjande innspel: 
 
Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert så 
tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
 
Utvalet drøfta saka. 
 
Røysting 
Utvalet vedtok samrøystes å ta saka til orientering. 
 
Fagforbundet sitt innspel vart sett opp mot Høgre sitt innspel. 
 
Fagforbundet sitt innspel fekk 7 stemmer (Hege Eide Vik, SP, Kjartan Haugsnes, SV, Thor Andersen, 
AP, Ståle Hesjedal, AP, Lillian Seim, Fagforbundet, Magne Hestad, Fagforbundet, Marianne Foss  
Borge, Utdanningsforbundet), og vart vedteke lagt som uttale. 
 
Høgre sitt innspel fekk 3 stemmer (Erlend Hesjedal-Johannessen, Trond Olav Magnussen, H, og Boris 
Groth, Frp), og falt. 
 
ADM - sak 15/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Utvalet tek saka til orientering og gjev følgjande innspel: 
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Administrasjonsutvalet understreker at det er viktig at arbeidstakarorganisasjonane blir involvert så 
tidleg som mogleg ved omorganisering eller andre tiltak som følge av budsjettet. 
Administrasjonsutvalet meiner at ingen skal seiast opp som følge av innsparingar eller 
omorganisering. 
 
Ungdomsrådet  08.12.2020 
 
Behandling: 
 
 
UNG - sak 19/2020 Vedtak/Tilråding: 
 
Ungdomsrådet tek saka til orientering 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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